
Protokół nr 162 /2005 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 23.06.2005 r. 

 

 

 

Obecni- wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Lęborski p. Witold Piórkowski  

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Ocena ofert na stanowisko Skarbnika Powiatu Lęborskiego i rozmowa z kandydatami na 

to stanowisko. 

2. Sprawy różne 

 

Ad 1)  Zgodnie z ogłoszonym konkursem na stanowisko Skarbnika Powiatu Lęborskiego 

złożone zostały 4 oferty. Oferty złożyły poniższe osoby: 

- Krystyna Szulc zam. Lębork 

- Magdalena Bruździak zam. Słupsk 

- Jerzy Jarocha zam. Lubowidz 

- Grażyna Janik zam. Lębork 

Komisja konkursowa w składzie: członkowie Zarządu, p. Tadeusz Piechowski- 

Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki i Integracji Europejskiej( nie wzięli udziału 

zaproszeni przewodniczący komisji: Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej; Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki; Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa) stwierdziła po 

analizie ofert, że oferenci, za wyjątkiem p. Krystyny Szulc (brak zaświadczenia lekarskiego 

stwierdzającego brak przeciwwskazań do zajmowania ww. stanowiska, w zgłoszeniu udziału 

w konkursie stwierdziła, że zaświadczenie lekarskie posiada w aktach zakładu pracy w 

którym pracuje) spełnili wymogi konkursowe. 

Następnie Komisja przeprowadziła rozmowę z p. Magdaleną Bruździak, p.Grażyną Janik, p. 

Jerzym Jarochą. Nie zgłosiła się na rozmowę p. Krystyna Szulc - Komisja w związku z tym 

postanowiła nie rozpatrywać jej oferty. 

Podczas indywidualnych  rozmów kandydaci na stanowisko skarbnika poddani zostali ocenie 

znajomości problematyki samorządowej, w szczególności procedury uchwalania i 

wykonywania budżetu powiatu, roli Skarbnika w tym procesie,  kontroli instytucjonalnej 

gospodarki finansowej w samorządach terytorialnych, zamówień publicznych.  



Kandydaci wypowiedzieli się także na temat  walorów i ujemnych stron zaciągania kredytu, 

emisji obligacji oraz ich oczekiwań w przedmiocie wysokości wynagrodzenia. 

Na tle odpowiedzi na zadane pytania kandydatom Komisja skonkludowała jednomyślnie, że 

znajomość powyższej problematyki, nie jest mocnym atutem kandydatów. Uznano również, 

że oczekiwania płacowe p. Magdaleny Bruździak na poziomie minimum 4.800 zł nie są do 

spełnienia. W opinii członków Komisji najlepsze gwarancje należytego wykonywania 

obowiązków skarbnika daje p. Grażyna Janik i Komisja postanowiła zarekomendować ją na 

stanowisko Skarbnika Powiatu Lęborskiego (5 głosów za).  

 

Zarząd , na wniosek Starosty Lęborskiego, przyjął  projekt uchwały Rady Powiatu 

Lęborskiego w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Lęborskiego p. Grażynę Janik.              

(4 głosy za)   

 

Ad 2 )  Sprawy różne 

 

Starosta Lęborski poinformował, że zgodnie z wolą Zarządu, odbył rozmowę z p.  

Bogdanem Libichem- dyrektorem Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Lęborku i p. Teresą 

Ossowską-Szara – dyrektorem Zespołu Szkół Ekonomiczno-Handlowych na temat ich 

uzgodnień dotyczących udostępnienia klas na zajęcia lekcyjne dla ZSEH. Dyrektor p. Libich 

nie potwierdza iż doszło do szczegółowych uzgodnień w tym przedmiocie, stwierdził 

kategorycznie nie jest możliwe zadysponowanie sali gimnastycznej dla ZSEH na pierwszych 

godzinach lekcyjnych. Dyrektor p.Ossowska-Szara podtrzymuje iż uzgodnienia były 

poczynione, sporządzony plan lekcji oparty był na tezie iż możliwość dostępu do klas ZSO 

będzie możliwa. 

Zarząd postanowił, mimo niejasnej sytuacji pomieszczeń  pod plan lekcyjny ZESH i 

istniejącą obawą iż zajęcia lekcyjne mogą trwać powyżej 8 godziny lekcyjnej,  nie 

weryfikować swojego stanowiska co do zgody na utworzenie trzeciego oddziału w tej szkole, 

określając jednocześnie, że w przypadku naboru podstawowego poniżej 80 uczniów  nie 

dopuszcza się przeprowadzenie naboru uzupełniającego i decyzja o nie tworzeniu trzeciego 

oddziału będzie konieczna.  

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokółował: 


